

Title (en)
Bedding.

Title (de)
Bettzeug.

Title (fr)
Literie.

Publication
EP 0092509 A2 19831026 (DE)

Application
EP 83810111 A 19830318

Priority
CH 227082 A 19820415

Abstract (en)

The bedding can be used both for ordinary bed frames and mattresses and for couches or loungers. Its handling in respect of making the bed and provision or storage is considerably easier compared with the conventional manner. The bedding (3) consisting of a bedcover (6), pillowcase (4) and bottom sheet (5) is formed from a single part and can be produced from a single web of material. When making the bed, the part of the bedding (3) comprising the pillow (4) and bottom sheet (5) merely need to be placed on the mattress (2) or couch in such a way that the pillow opening (9) faces downwards while the part of the bedcover (6) is to be folded back in such a way that it comes to rest on the bottom sheet (5) and the pillow (4).
<IMAGE>

Abstract (de)

Der Gegenstand der Anmeldung betrifft Bettzeug, welches sowohl für normale Bettgestelle und Matratzen, als auch für Liegen od. dgl. Ruhemöbel verwendbar ist und die Handhabung hinsichtlich des Bettenmachens und der Versorgung bzw. Aufbewahrung gegenüber der traditionellen Art wesentlich erleichtert. Hierbei bildet das aus Bettenbezug (6), Kissenbezug (4) und Unterleintuch (5) bestehende Bettzeug (3) ein einziges Bestandteil und kann aus einer einzigen Stoffbahn hergestellt sein. Beim Bettenmachen braucht das Kissen (4) und Unterleintuch (5) bestehende Teil des Bettzeugs (3) lediglich so auf die Matratze (2) bzw. Liege aufgelegt werden, dass die Kissenöffnung (9) nach unten zu liegen kommt, während das Teil der Bettdecke (6) so zurückzuschlagen ist, derart, dass es auf das Unterleintuch (5) und das Kissen (4) zu liegen kommt.

IPC 1-7
A47G 9/02

IPC 8 full level
A47G 9/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47G 9/02 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE DE FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0092509 A2 19831026; EP 0092509 A3 19841219; CH 656299 A5 19860630

DOCDB simple family (application)
EP 83810111 A 19830318; CH 227082 A 19820415